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смт Софіївка                                                               25 лютого 2021 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 22 депутати 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  5 сесії селищної ради відкрив та вів селищний голова 

Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 5 сесії присутні: заступник селищного голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради Масько А.О., начальник відділу 

комунальної власності та правового забезпечення виконкому селищної 
ради  Акастьолова Л.П., начальник відділу-головний архітектор відділу 
містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради Костяннікова С.І., начальник 
фінансового відділу селищної ради Приходько Л.О., начальник відділу 
культури, туризму, молоді та спорту виконавчого комітету селищної ради 
Ісаєва Г.Г., головний спеціаліст відділу контролю за додержанням  
законодавства про працю, оподаткування та регулювання  земельних 
відносин Ільїна Р.І., головний спеціаліст фінансово-економічного відділу 
виконкому селищної ради Корж Т.Г., провідний фахівець відділу освіти 
виконавчого комітету селищної ради Вороніна Л.В., директор КП 
«Показове» Головченко Н.В.. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 5 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  



(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -21   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  5 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 5 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду яких виникла після підписання розпорядження про 
скликання 5 сесії селищної ради, а саме: 

- Про надання згоди на передачу майна з державної до комунальної 
власності Софіївської селищної ради. 

- Про деякі питання діяльності Софіївської дитячо- юнацької спортивної 
школи. 

- Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд. 
 

 (Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних питань 
до проєкту порядку денного пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» -21   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
«не голосували»- 0. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. звертається до депутатів з пропозицією 
розглянути на четвертій сесії питання згідно  такого проєкту порядку денного. 
(зачитує проєкт порядку денного) 

Отже, на розгляд 5 сесії вносяться такі питання: 

1. Про виконання Софіївського селищного бюджету. 
Доповідає: начальник фінансового відділу  селищної ради Приходько Л.О. 

2. Про затвердження договорів, укладених селищним головою. 
Доповідає: головний спеціаліст фінансово- економічного відділу виконавчого 
комітету селищної ради Корж Т.Г. 

3. Про надання згоди на передачу майна до комунальної власності 
Софіївської селищної ради. 



Доповідає: начальник відділу-головний архітектор відділу містобудування, 
архітектури, будівництва та благоустрою території виконавчого комітету 
селищної ради Костяннікова С.І. 

4. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 16 
грудня 2020 року №112-3/VIII «Про встановлення пільг на батьківську плату 
за харчування дітей закладів освіти Софіївської селищної ради на 2021 рік» 

5. Про затвердження Порядку надання пільг по оплаті за харчування 
дітей у закладах освіти Софіївської селищної ради.  
Доповідає: провідний фахівець  відділу освіти виконавчого комітету селищної 
ради Вороніна Л.В. 

6. Про внесення змін до установчих документів Вишневого 
комунального дошкільного навчального закладу «Дюймовочка». 

7. Про внесення змін до установчих документів Кам’янського 
комунального дошкільного навчального закладу «Оленка». 

8. Про внесення змін до установчих документів комунального 
дошкільного навчального закладу «Сонечко». 

9. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
підприємства «Лідер». 

10. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Авдотівська сільська бібліотека». 

11. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Авдотівський сільський клуб». 

12. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Вишнева сільська бібліотека».  

13. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Вишневий будинок культури». 

14. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Ізлучистський сільський клуб». 

15. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Кам’янська сільська бібліотека». 

16. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Кам’янський сільський клуб». 

17. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Новоюлівська сільська бібліотека». 

18. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Новоюлівський сільський будинок культури». 

19. Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Олексіївський сільський клуб». 

20. Про Кам’янську сільську виборчу комісію. 
21. Про Новоюлівську сільську виборчу комісію. 
22.  Про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної ради. 
23. Про створення комунального підприємства та затвердження його 

статуту. 



24. Про передачу майна комунальної власності. 
25. Про надання згоди на передачу майна з державної до комунальної 

власності Софіївської селищної ради. 
26. Про деякі питання діяльності Софіївської дитячо - юнацької 

спортивної школи. 
Доповідає: начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення виконавчого комітету селищної ради Акастьолова Л.П. 

27. Про затвердження граничної чисельності та штату працівників 
закладів культури, засновником яких є Софіївська селищна рада. 
Доповідає: начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 
виконавчого комітету селищної ради Ісаєва Г.Г. 

28. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

29. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
поділу та об’єднання земельних ділянок. 

30. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

31. Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 

32. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

33. Про дострокове припинення договору оренди землі за 
добровільною відмовою. 

34. Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 

35. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 

36. Про укладення договору оренди землі. 
37. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства в оренду. 

38. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. 

39. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення садівництва та передачу її у  
власність. 

40. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення садівництва та передачу в оренду. 



41. Про створення громадських пасовищ на території Софіївської 
селищної ради. 

42. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд. 
Доповідає: головний спеціаліст відділу контролю за додержанням  
законодавства про працю, оподаткування та регулювання  земельних відносин 
Ільїна Р.І. 

43 Різне. 

- Звіт директора Комунального підприємства «АПТЕКА 100» 
Трофимюк Оксани Миколаївни 

- Звіт директора Комунального підприємства «ПОКАЗОВЕ» 
Головченко Наталі Вікторівни 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» -22,   «проти»-немає, «утрималися»-немає 

Затверджується регламент роботи сесії.  
 Результат голосування: «за» -22,   «проти»-немає, «утрималися»-немає. 
 

1.СЛУХАЛИ: Про виконання Софіївського селищного бюджету. 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О.- начальник фінансового відділу селищної 
ради, яка ознайомила із звітом про виконання Софіївського селищного 
бюджету за 2020 рік. Дала відповіді на запитання депутатів. 
Лимарь Н.О.-  голова постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, яка повідомила про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Депутат Бугай М.П. вніс пропозицію затвердити звіт про виконання 
Софіївського селищного бюджету. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Бугай М.П., Рудніцький О.З 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 261-5/VIIІ додається. 
 



2.СЛУХАЛИ: Про затвердження договорів, укладених селищним 
головою. 
ВИСТУПИЛИ: Корж Т.Г.- головний спеціаліст фінансово-економічного 
відділу виконкому селищної ради, яка ознайомила з проєктом рішення та 
списком договорів. В обговоренні питання взяли участь депутати Бугай 
М.П., Майстат Н.П., Лимарь Н.О. 
Результат голосування: «за» - Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О.,  Назаренко Л.І., 
Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Степанюк В.І.,  Ященко Т.В., «проти»-Бугай 
М.П., Рященко С.А., Василик С.М., «утрималися»- Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко 
А.М., Бугайчук Р.Я., Левченко С.С., Майстат Н.П., Попришко М.І., Рудніцький О.З.,  Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С., 

УХВАЛИЛИ:  доопрацювати додаток до рішення. Рішення не прийнято.  
 

3.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу майна до комунальної 
власності Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛА: Костяннікова С.І.- начальник відділу-головний архітектор 
відділу містобудування, архітектури, будівництва та благоустрою території 
виконавчого комітету селищної ради, яка повідомила про те, що керуючись ст. 
ст. 26, 60 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», Законом 
України «Про передачу об’єктів права державної та комунальної власності», 
на підставі звернення Департаменту капітального будівництва 
Дніпропетровської обласної державної адміністрації від 27.01.2021 № 
295/0/174-21, заслухавши інформацію селищного голови селищна рада  має 
намір надати згоду на передачу із спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Дніпропетровської області з балансу Департаменту 
капітального будівництва Дніпропетровської обласної державної 
адміністрації до комунальної власності територіальної громади Софіївської 
селищної ради введеного в експлуатацію об’єкта «Капітальний ремонт будівлі 
КЗ «Софіївська ЗОШ І-ІІІ ступенів» за адресою: вул. Чкалова, 1 в                смт 
Софіївка Софіївського району Дніпропетровської області». Ознайомила з 
проєктом рішення. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 262-5/VIIІ додається. 
 



4.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 
16 грудня 2020 року №112-3/VIII «Про встановлення пільг на батьківську 
плату за харчування дітей закладів освіти Софіївської селищної ради на 2021 
рік» 

ВИСТУПИЛИ: Вороніна Л.В.- провідний фахівець відділу освіти виконкому 
селищної ради, яка повідомила про зміни, які необхідно внести до Про 
внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 16 грудня 2020 року 
№112-3/VIII «Про встановлення пільг на батьківську плату за харчування 
дітей закладів освіти Софіївської селищної ради на 2021 рік» 

Лимарь Н.О.,  яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 263-5/VIIІ додається. 
 

5.СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку надання пільг по оплаті за 
харчування дітей у закладах освіти Софіївської селищної ради.  
ВИСТУПИЛИ: Вороніна Л.В. повідомила про те, що відділом освіти 
пропонується на розгляд сесії Порядок надання пільг по оплаті за харчування 
дітей у закладах освіти Софіївської селищної ради. Ознайомила з основними 
розділами Порядку та проєктом рішення. Дала відповіді на запитання 
депутатів. 
Лимарь Н.О.,  яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 264-5/VIIІ додається. 
 

6.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Вишневого 
комунального дошкільного навчального закладу «Дюймовочка». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету селищної ради, яка 
ознайомила із внесеними змінами до установчих документів Вишневого 
комунального дошкільного навчального закладу «Дюймовочка» та проєктом 
рішення. 

Бондаренко А.М.- голова постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 265-5/VIIІ додається. 
 

7.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Кам’янського 
комунального дошкільного навчального закладу «Оленка». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Кам’янського комунального дошкільного навчального 
закладу «Оленка» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 266-5/VIIІ додається. 
 

8.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів комунального 
дошкільного навчального закладу «Сонечко». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів комунального дошкільного навчального закладу 
«Сонечко» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 267-5/VIIІ додається. 

9.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
підприємства «Лідер». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального підприємства «Лідер» та проєктом 
рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 268-5/VIIІ додається. 

 

10.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Авдотівська сільська бібліотека». 



ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Авдотівська сільська 
бібліотека» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 269-5/VIIІ додається. 

 

11.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Авдотівський сільський клуб». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Авдотівський сільський клуб» 

та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 270-5/VIIІ додається. 

 

12.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
«Вишнева сільська бібліотека».  

ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів комунального закладу «Вишнева сільська бібліотека» 

та проєктом рішення. 



Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 271-5/VIIІ додається. 

 

13.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Вишневий будинок культури». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Вишневий будинок культури» 

та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 272-5/VIIІ додається. 

 

14.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Ізлучистський сільський клуб». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Ізлучистський сільський 
клуб» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 273-5/VIIІ додається. 

 

15.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Кам’янська сільська бібліотека». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Кам’янська сільська 
бібліотека» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 274-5/VIIІ додається. 

 

16.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Кам’янський сільський клуб». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Кам’янський сільський клуб» 

та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 



Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 275-5/VIIІ додається. 

 

17.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Новоюлівська сільська бібліотека». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Новоюлівська сільська 
бібліотека» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 276-5/VIIІ додається. 

18.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Новоюлівський сільський будинок культури». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Новоюлівський сільський 
будинок культури» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 277-5/VIIІ додається. 

 



19.СЛУХАЛИ:Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Олексіївський сільський клуб». 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила із внесеними змінами до 
установчих документів Комунального закладу «Олексіївський сільський 
клуб» та проєктом рішення. 

Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 278-5/VIIІ додається. 

 

20.СЛУХАЛИ: Про Кам’янську сільську виборчу комісію. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про Кам’янську сільську виборчу комісію. Пояснила чому виникла 
потреба в прийнятті даного рішення. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 279-5/VIIІ додається. 

 

21.СЛУХАЛИ:Про Новоюлівську сільську виборчу комісію. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про Новоюлівську сільську виборчу комісію. Пояснила чому виникла 
потреба в прийнятті даного рішення. 



Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 280-5/VIIІ додається. 

22.СЛУХАЛИ:Про оренду майна комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про оренду майна комунальної власності Софіївської селищної ради. 
Пояснила чому виникла потреба в прийнятті даного рішення. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 281-5/VIIІ додається. 

 

23.СЛУХАЛИ:Про створення комунального підприємства та затвердження 
його статуту. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про створення комунального підприємства та затвердження його 
статуту. 
В обговоренні питання брали участь депутати Бондаренко А.М., Бугай М.П., 
Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Попришко М.І. та Сегедій П.Ю. і Масько А.О. 

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 



запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Більшістю голосів 

УХВАЛИЛИ:  Рішення не прийнято.  
 

24.СЛУХАЛИ: Про передачу майна комунальної власності. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про передачу майна комунальної власності. Дала відповіді на 
запитання депутатів. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 282-5/VIIІ додається. 

25.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на передачу майна з державної до 
комунальної власності Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про надання згоди на передачу майна з державної до комунальної 
власності Софіївської селищної ради. Пояснила чому виникла потреба в 
прийнятті даного рішення. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький 
О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -0. 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 283-5/VIIІ додається. 

 



26.СЛУХАЛИ:Про деякі питання діяльності Софіївської дитячо - юнацької 
спортивної школи. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П., яка ознайомила депутатів із проєктом 
рішення про деякі питання діяльності Софіївської дитячо - юнацької 
спортивної школи. 

Заскока О.Л.- директор Софіївської ДЮСШ, пояснив чому виникла 
потреба в прийняття даного рішення. Після обговорення голова пленарного 
засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти 
рішення з даного питання в запропонованій у проєкті редакції. Питання 
ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат 
Н.П.,  Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко 
С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Попришко М.І.. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 284-5/VIIІ додається. 

 

27.СЛУХАЛИ:Про затвердження граничної чисельності та штату працівників 
закладів культури, засновником яких є Софіївська селищна рада. 
ВИСТУПИЛА: Ісаєва Г.Г.-начальник відділу культури, туризму, молоді та 
спорту виконавчого комітету селищної ради, яка ознайомила депутатів з 
проєктом рішення про затвердження граничної чисельності та штату 
працівників закладів культури, засновником яких є Софіївська селищна рада 
та додатками до нього. Дала відповіді на запитання депутатів. Після 
обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт 
рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у 
проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А.-. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 285-5/VIIІ додається. 

 

28.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин, яка повідомила про те, що в селищну раду надійшли заяви 
від гр. Гуменюк О.Я., Дейнеки М.П., Ісаєва С.М., Ісаєвої О.А., Ісаєва М.С. та 
Лактіонової Ю.С., Козлової В.М., Корніцької З.П., Костяннікова В.В., 



Кошеленко А.О., Кухарової З.І., Левченка А.І., Левченка О.А., Ляшенко В.Г., 
Майдюка В.В., Маркушиної Н.О. та Сердюка О.А., Мудрагеля С.Л., 
Мухаметзянової Л.С., Рідковця Р.О., Рябого В.І., Рябко В.В., Сикліцького В.О., 
Сосонка Г.В., Трофименко Т.А., Ховзуна В.С., Яценко Л.Я. з проханням 
затвердити їм технічну документації із землеустрою щодо встановлення  меж 
земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М.- член постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -- Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№286-5/VIIІ, 287-5/VIIІ, 288-5/VIIІ, 
289-5/VIIІ, 290-5/ VIIІ, 291-5/ VIIІ,  292-5/ VIIІ,  293-5/ VIIІ,  294-5/ VIIІ,  295-

5/ VIIІ,  296-5/ VIIІ,  297-5/ VIIІ,  298-5/ VIIІ,  299-5/ VIIІ,  300-5/ VIIІ, 301-5/ 

VIIІ,    302-5/ VIIІ,    303-5/ VIIІ,    304-5/ VIIІ,    305-5/ VIIІ,    306-5/ VIIІ,    307-

5/ VIIІ,    308-5/ VIIІ     додаються. 
 

29.СЛУХАЛИ:Про затвердження технічної документації із землеустрою 
щодо поділу та об’єднання земельних ділянок. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Фурси С.М.- керівника ГОУЗДВО ВУН з проханням 
про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок. До заяв надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 



проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№309-5/VIIІ, 310-5/VIIІ додаються. 
 

30.СЛУХАЛИ:Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бабкова О.М., Венгер В.О., Вітомскова Н.Р., Дроворуб 
Н.А., Семеряги М.І., Сидоренко Т.В., Табацької О.І., Чабана В.З. з проханням 
затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
ведення особистого селянського господарства для подальшої передачі у 
власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№311-5/VIIІ, 312-5/VIIІ, 313-5/VIIІ,  
314-5/VIIІ,  315-5/VIIІ,  316-5/VIIІ,  317-5/VIIІ, 318-5/VIIІ   додаються. 
 

31.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на складання технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) та подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Абраменка В.В., Алещенка К.П., Гарячої Н.В., Корж 
Т.Г., Корж М.В. та Корж А.В., Майдюка В.К., Нагайченко Л.В., Табацького 
В.А., Фисуна А.В., Шевченка В.І., Ялового В.І. з проханням надати їм дозвіл 
на складання технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж 
земельної ділянки в натурі (на місцевості) та подальшої передачі у власність. 
До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 



Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№319-5/VIIІ, 320-5/VIIІ, 321-5/VIIІ,  
322-5/VIIІ,  323-5/VIIІ,  324-5/VIIІ,  325-5/VIIІ, 326-5/VIIІ,   327-5/VIIІ,   328-

5/VIIІ   додаються. 
 

32.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Бабенко В.Д., Квасова А.В., Кіряхно Н.А., Кошеленко 
О.А., Кошеленка Ю.Ф., Соболь Ю.О., Шолохова М.М., Шолохова Н.М., 
Ященко І.О. з проханням надати їм дозвіл на розроблення проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого 
будинку, господарських будівель та споруд для подальшої передачі у 
власність. До заяв надано копії необхідних документів. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№329-5/VIIІ, 330-5/VIIІ, 331-5/VIIІ,  
332-5/VIIІ,  333-5/VIIІ,  334-5/VIIІ,  335-5/VIIІ, 336-5/VIIІ,   337-5/VIIІ   
додаються. 
 



33.СЛУХАЛИ:Про дострокове припинення договору оренди землі за 
добровільною відмовою. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Голубєва М.В. з проханням припинити дію договору 
оренди земельної ділянки. До заяви надано копії необхідних документів. 
Ознайомила з проєктом рішення. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування.  
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 338-5/VIIІ додається. 

 

Депутати Бугайчук Р.Я. та Заскока О.Л. заявили про виникнення в них 
конфлікту інтересів при розгляді даного питання порядку денного. 
34.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Абраменка В.В., Алещенко К.П., Алєксєєва Г.М., 
Бабенко В.Д., Бобошка С.Л., Бугайчука Р.Я., Василенка В.О., Волкової О.В., 
Гальченка І.С., Гаряої Н.В., Заскоки О.Л., Квасова А.В., Кіряхно Н.А., 
Колібаби Д.О., Колібаби О.А., Кондратової А.С., Ковальової А.А., Коротокова 
Є.А., Кошеленка В.В., Каліуша О.О., Лисак Т.Ф., Лисак У В., Медведської 
М.В., Манжелей Н.В., Наконечної О.В., Ноди А.О., Омельчук А.В., Пойди 
В.В., Пойди В.В., Рідковця Р.О., Романенко Д.О., Романчука І.М., Романчук 
Л.І., Романчука М.Г., Терехова О.Р., Тонконіг К.М., Тріколіча М.Л., Чепи Б.І., 
Чорного А.І., Шевченка В.І., Штамбура Ю.Л., Яворницької О.П., Ялового В.І. 
з проханням надати їм дозвіл на розроблення проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. До заяв надано копії 
необхідних документів. Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 



Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугай 
М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  
Назаренко Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., 
Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А., Бугайчук Р.Я. 
 

УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№339-5/VIIІ, 340-5/VIIІ, 341-5/VIIІ,  
342-5/VIIІ,  343-5/VIIІ,  344-5/VIIІ,  345-5/VIIІ, 346-5/VIIІ,   347-5/VIIІ, 348-

5/VIIІ,   349-5/VIIІ,   350-5/VIIІ, 351-5/VIIІ,  352-5/VIIІ,  353-5/VIIІ,  354-5/VIIІ,  
355-5/VIIІ, 356-5/VIIІ,   357-5/VIIІ,  358-5/VIIІ,   359-5/VIIІ,   360-5/VIIІ, 361-

5/VIIІ,  362-5/VIIІ,  363-5/VIIІ,  364-5/VIIІ,  365-5/VIIІ, 366-5/VIIІ,   367-5/VIIІ,  
368-5/VIIІ,   369-5/VIIІ,   370-5/VIIІ, 371-5/VIIІ,  372-5/VIIІ,  373-5/VIIІ,  374-

5/VIIІ,  375-5/VIIІ, 376-5/VIIІ,   377-5/VIIІ,   378-5/VIIІ,   379-5/VIIІ,   380-5/VIIІ, 
381-5/VIIІ додаються. 
 

Депутати Левченко С.С. та Федорченко К.С. заявили про виникнення в них 
конфлікту інтересів при розгляді даного питання порядку денного. 
35.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Ковтун Л.С., Масик Н.О., Левченка М.С., Стюрка В.М., 
Моренка Р.В. з проханням надати їм дозвіл на виготовлення проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки для подальшої оренди. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Заскока О.Л., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І., Трофимюк О.М.,   Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А., Федорченко К.С., Левченко С.С. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№382-5/VIIІ,  383-5/VIIІ,  384-5/VIIІ,  
385-5/VIIІ, 386-5/VIIІ додаються. 



36.СЛУХАЛИ:Про укладення договору оренди землі. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Бущук С.Г. з проханням про укладення договору оренди 
землі. До заяви надано копії необхідних документів. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування.  
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 387-5/VIIІ додається. 

37.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Чорного А.І., Лупійчука І.В. з проханням надати їм 
дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства в оренду. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№388-5/VIIІ,  389-5/VIIІ додаються. 
 



38.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Корх Є.М., Куліша А.С., Овчаренко А.О. з проханням 
надати їм дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва та передачу її у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№390-5/VIIІ,  391-5/VIIІ, 392-5/VIII 

додаються. 
 

39.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення садівництва та передачу її у  
власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Кошеленко О.А., Романа Г.В. з проханням надати їм 
дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення садівництва та передачу її у  власність. Ознайомила з 
проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,   Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк О.М., Федорченко 
К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- Поденежна Л.Ю., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока 
О.Л., Овдієнко В.А. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№393-5/VIIІ,  394-5/VIIІ додаються. 
 

40.СЛУХАЛИ:Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення садівництва та передачу в 
оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Корж О.В. з проханням надати їй дозвіл на виготовлення 
проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
садівництва та передачу в оренду. Ознайомила з проєктом рішення. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування.  
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 395-5/VIIІ додається. 

41.СЛУХАЛИ:Про створення громадських пасовищ на території Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно до ст.ст. 25, 
26 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», ст.ст.34,83 
Земельного Кодексу України, Наказу Головного управління Держгеокадастру 
у Дніпропетровській області №35-ОТГ від 22.01.2021 селищна рада має намір 
зарезервувати землі для створення громадського пасовища. Ознайомила з 
проєктом рішення. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проект рішення за основу. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування.  
Результат голосування: «за» -  Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М.,  Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І., Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 396-5/VIIІ додається. 

42.СЛУХАЛИ:Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гужви В.В., Кражан О.В., Чабана В.З. з проханням 
затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
будівництва та обслуговування житлового будинку, господарських будівель і 
споруд. Ознайомила з проєктами рішень. 

Василик С.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проекти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень 
в цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко 
В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийняті. Рішення №№397-5/VIIІ,  398-5/VIIІ, 399-5/VIII, 

400-5/VIII  додаються. 
- Звіт директора Комунального підприємства «АПТЕКА 100» 

Трофимюк Оксани Миколаївни 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  
Назаренко Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк 
В.І., Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., 
«не голосували» - Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко В.А. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 401-5/VIIІ додається. 

 
- Звіт директора Комунального підприємства «ПОКАЗОВЕ» 

Головченко Наталі Вікторівни 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Ащаулов В.В., Бондаренко А.М., Бугайчук 
Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Лимарь Н.О., Левченко С.С., Майстат Н.П.,  Назаренко 
Л.І.,  Плескач Л.Г.,  Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І., Трофимюк 
О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» - 

Попришко М.І., Заскока О.Л., Овдієнко В.А. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 402-5/VIIІ додається. 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 5 сесії селищної ради 
розглянуто. 5 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн України). 

Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 
ради, які взяли участь у пленарному засіданні 5 сесії селищної ради. 

 

 

 

 

 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 5 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 

 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

5 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


